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Zápisnica č. 7/2023 

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 12.12. 2023 v zasadačke obecného úradu v 

Bukovciach 

 

Program:   

  1. Otvorenie zasadnutia 

  2. Voľba overovateľov zápisnice 

  3. Voľba návrhovej komisie   

  4. Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

  5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2024 a výhľad na rok                                

      2025-2026     

  6. Schválenie rozpočtu na rok 2024                                                                                                   

  7. Schválenie plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2024 

  8. Schválenie rozpočtových opatrení 

  9. Schválenie  VZN o zásadách odmeňovania   poslancov obecného zastupiteľstva a       

      VZN o kronike obce  

10. Žiadosť o prenájom obecného domu 

11. Diskusia  

12. Návrh na uznesenie 

13. Záver 

 

Prítomní: Jaroslav Palička – starosta obce 

  Mgr. Tatiana Kaščáková – poslankyňa OZ 

  Darina Hančáková – poslankyňa OZ 

  Peter Galajda – poslanec OZ 

  Ing. Alexander Palička – poslanec OZ 

  Marek Bartko – poslanec OZ 

  Michal Herila –poslanec OZ 

  Bc. Miloš Mačoško – poslanec OZ 

   

  Hlavný kontrolór obce: PhDr. Radačovský Štefan  

  Účtovníčka obce: Mgr. Lenka Šlepecká 

 

 

Prítomní za verejnosť: Jozef Kaščák, Mgr. Anna Kocáková, Jaroslav Gojdič, Mária Vachaľová 

 

Bod č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Jaroslav Palička, ktorý pred 

schválením programu privítal na rokovaní všetkých prítomných.   

 

Bod č. 2 Voľba overovateľov zápisnice 

Určuje: Jaroslav Palička - starosta obce 
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Starosta obce určil za zapisovateľa zápisnice Mgr. Tatianu Kaščákovú a za overovateľov zápisnice určil 

poslancov Hančákovú Darinu a Galajdu Petra 

V tomto bode upozornil hl. kontrolór PhDr. Radačovský Štefan, aby sa od nového roku zmenila 

dlhodobo zaužívaná forma uznesení, aby boli uznesenia prehľadnejšie a aby sa zmenilo číslovanie 

uznesení a predložil vzor, ako by sa to malo zmeniť.  

V tomto bode bol schválený aj program rokovania obecného zastupiteľstva v Bukovciach 

Hlasovanie o uznesení č. 1 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 1 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 3 Voľba návrhovej komisie  

Predkladá Jaroslav Palička, starosta obce  

 

Starosta obce navrhol za členov návrhovej komisie poslancov: 

Mgr. Tatiana Kaščáková 

Ing. Alexander Palička 

Bartko Marek 

 

a požiadal o pripomienky predloženému návrhu. Keďže neboli žiadne pripomienky k 

predloženému návrhu, predniesol návrh uznesenia č. 1 a dal hlasovať o tomto uznesení. 

 

Hlasovanie o uznesení č. 2  
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 2 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 4 Kontrola uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia 

Starosta obce predniesol správu  o plnení uznesení obecného zastupiteľstva. 

 

Dávkovače mydla a zásobníky na toaletný papier boli zakúpené. Chýbajúce zvodidla na 

miestnej komunikácii boli doplnené. Akcia Mikuláš bola zabezpečená, náklady predstavovali 

1496,60 eur (z toho 650eur stáli balíčky pre deti). Organizácia volejbalového turnaja je 

v realizácii. Varenie obedov v školskej jedálni je v riešení.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 3 
Za: 7,  
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Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc.  Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 3 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 5 Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu na rok 2024 a výhľad na rok 

2025-2026    

V tomto bode hlavný kontrolór predniesol svoje stanovisko k rozpočtu na rok 2024. Rozpočet 

je vyrovnaný a zostavený v súlade s platnou legislatívou, preto odporúča rozpočet na rok 2024 

schváliť.  

Hlasovanie o uznesení č. 4 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 4– SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 6  Schválenie rozpočtu na rok 2024   

 

V tomto bode boli prejednané pripomienky od občanov p. Jozefa Kaščáka, niektoré boli 

zapracované do rozpočtu, niektoré boli vysvetlené účtovníčkou, starostom a hlavným 

kontrolórom. Pripomienky sa týkali: príjmov školy, prečo sa znížili podielové dane, prečo 

predpokladáme nižšie výdavky za TKO, prečo je nižší príjem na matriku, prečo sa menia príjmy 

z bytovej jednotky (nájomné), na základe čoho sa menia príjmy z pošty, príjmy z matriky, prečo 

očakávame vyššie výdavky na odmeny poslancov. 

 

Odpoveď hl. kontrolór PhDr. Štefan Radačovský: rozpočet vychádza z predchádzajúcich rokov 

je to len plán na ďalší rok, nemusí byť úplne presný s predchádzajúcim rokom. 

  

Odpoveď účtovníčka Mgr. Lenka Šlepecká – vychádzala som  z údajov za rok 2023, niektoré 

položky boli upresnené, napr. predpis podielových daní. Pri zostavovaní rozpočtu vychádzala 

zo skutočnosti v účtovníctve 

 

Odpoveď Starosta Jaroslav Palička – tým, že sme  znížili počet veľkokapacitných kontajnerov 

došlo k zníženiu výdavkov za vývoz odpadov, preto sa očakávané výdavky na TKO  znížili 

podľa skutočnosti za rok 2023. Niektoré výdavky v rozpočte za rok 2023 neboli uvedené 

presne, a v tomto rozpočte na rok 2024 sa to prepočítavalo, aby boli uvedené čo najpresnejšie 

sumy.        

 

Mgr. Anna Kocáková sa opýtala či je v rozpočte počítané aj so spolufinancovaním projektov. 

Odpovedal starosta Jaroslav Palička: áno 

 

Po zodpovedaní všetkých odsúhlasených pripomienok bol Rozpočet na rok 2024 schválený. 

 



4 
 

Hlasovanie o uznesení č. 5 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 5 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 7  Schválenie plánu kontrolnej činnosti na prvý polrok 2024 

 

-Kontrolná činnosť sa bude týkať finančnej a účtovnej agendy obce, evidencie došlej 

a odoslanej pošty a spôsob zverejňovania agendy na web stránke  

-Stanovisko k rozpočtu 

-Odborné stanovisko k záverečnému účtu obce 

-Správy o výsledku kontrol 

-Účasť na zasadnutiach OZ podľa potreby 

-Spolupráca pri vypracovaní VZN, základných organizačných pravidiel a vnútorných smerníc 

obce a OcÚ 

Obecné zastupiteľstvo vzalo plán kontrolnej činnosti na prvý polrok 2024 na vedomie 

a uznesenie schválilo 

 

Hlasovanie o uznesení č. 6 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 6 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 8  Schválenie rozpočtových opatrení 

 

Starosta predložil na schválenie prehľad o finančných obratoch za obdobie od 1.januára 2023 

do 30.9.2023.  

 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková sa spýtala hl. kontrolóra či je v poriadku ak sa úprava 

rozpočtu prostredníctvom rozpočtových opatrení robí až po tom ako boli výdavky (faktúry) 

uhradené, lebo obecné zastupiteľstvo nemá absolútne vplyv na to aké faktúry sa uhrádzajú. 

Zároveň sa opýtala kto robí finančnú kontrolu faktúr a podpisuje, že faktúra je v súlade 

s rozpočtom.  

 

Hlavný kontrolór odpovedal, že je to v poriadku ak sa rozpočtové opatrenia robia dodatočne, 

avšak je lepšie ak sa prehľad o peňažných obratoch robí napr. 1xštvrťročne. Zároveň uviedol, 

že v prehľade chýba dôvod prečo došlo k presunom medzi položkami rozpočtu. Finančnú 

kontrolu faktúr podpisuje účtovníčka Mgr. Lenka Šlepecká v Likvidačnom liste faktúry.  

 

Poslanec Michal Herila sa spýtal, prečo poslanci nedostali podklad o príjmoch a obratoch skôr 

do mailu, aby si ho mohli preštudovať.  
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Účtovníčka Mgr. Lenka Šlepecká uviedla, že bude spravená náprava a poslanci budú mať 

k dispozícii prehľad vopred.  

 

Poslanci vzali na vedomie prehľad o obratoch a príjmoch a schválili uznesenie.  

 

Hlasovanie o uznesení č. 7 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 7 – SCHVÁLENÉ 

 

Zároveň prijali uznesenie, aby sa zmeny rozpočtu robili vopred, pred zaplatením výdavkov 

a aby sa prehľad o príjmoch a obratoch robil 1x štvrťročne. 

 
 

Hlasovanie o uznesení č.8 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 8 – SCHVÁLENÉ 

 

 

Bod č. 9  Schválenie  VZN o zásadách odmeňovania   poslancov obecného zastupiteľstva 

a VZN o kronike obce  

 

Verejnosť nepodala žiadne námietky k VZN o zásadách odmeňovania poslancov obecného 

zastupiteľstva ani k VZN o kronike obce. Poslanci nemali žiadne dodatočné pripomienky 

k týmto dvom VZN a následne boli schválené uzneseniami 

 

Hlasovanie o uznesení č. 9 VZN o zásadách odmeňovania poslancov OZ 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc.  Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 9 – SCHVÁLENÉ 

 

Hlasovanie o uznesení č. 10 VZN o Kronike obce 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc.  Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 10 – SCHVÁLENÉ 
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Bod č. 10  Žiadosť o prenájom obecného domu 

 

Starosta predložil žiadosť Tomáša Blichu o prenájom sály 13.1.2024 za účelom konania plesu. 

Zároveň keďže sa jedná o akciu pre občanov obce Bukovce, požiadal o odpustenie  nájomného 

a príspevok na energie od obce vo výške 200 eur.  

Žiadosti bolo vyhovené 

 

Hlasovanie o uznesení č. 11 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 11 – SCHVÁLENÉ 
 

Bod č. 11  Diskusia 

 

Mgr. Anna Kocáková predložila svoje návrhy obecnému zastupiteľstvu 

 

a) Krajským zastupiteľstvom boli schválené 4 výzvy z dotačnej schémy PSK preto odporúča 

v predstihu zamyslieť sa nad projektami a využiť možnosť zapojenia sa do výziev 

maximálne. Takisto informovala o možnosti zapojenia sa do mikroprojektov v rámci 

programu Interreg. Odporúča výzvy viac komunikovať k verejnosti, aby aj verejnosť mohla 

podať svoje návrhy. 

Odpoveď starosta: Výzvy PSK sú obci známe, pravidelne sa do nich úspešne zapája. 

Obecné zastupiteľstvo pracuje aj nad mikroprojektami v rámci programu Interreg 

b) Odporúča zriadiť komisie napr. kultúrnu a športovú a zapojiť aj verejnosť, aby mohli obci 

prispievať svojimi nápadmi. Odporúča o projektoch viac komunikovať s verejnosťou. 

Odpoveď starosta: Návrh berieme na vedomie budeme sa ním zaoberať na nasledujúcom 

zastupiteľstve.  

c) Navrhuje vytvoriť obci zásobník projektov, aby bola obec pripravená v prípade výzvy 

promptne reagovať 

Odpoveď starosta: Obec si berie v prípade väčších projektov úver, aby mohla financovať 

prípravu projektovej dokumentácie, je preto zložité vypracovávať projekty bez konkrétnej 

výzvy. Niektoré projekty boli nahodené do RISku, menšie projekty môžeme dohodiť.  

d) Navrhuje organizáciu podujatí v knižnici, kde by bola zapojená verejnosť, viac propagovať 

knižničné služby, otvoriť knižnicu aj počas víkendov, zorganizovať deň knihy, čítania v 

knižnici, zapájať deti a MRK 

Odpoveď starosta: zvážime tento návrh, neevidujeme veľký záujem o knižnicu 

Poslankyňa Mgr. Kaščáková: Keďže na to obecný úrad nemá vyčlenené personálne 

kapacity, uvítame iniciatívu z verejnosti, ktorej sú zmodernizované priestory knižnice  plne 

k dispozícii 

e) Informovala obecné zastupiteľstvo o výjazdovom rokovaní vlády v Humennom 

a odporúčala starostovi, aby sa ho zúčastnil. Uviedla, že by starosta mohol chodiť na 

stretnutia, ktorých účelom je zbieranie podnetov a návrhov z územia napr. ako výjazdové 

rokovania vlády, výjazdové zasadnutia MIRRI (ako bolo v Poprade), stretnutia 

organizované VUC 

Odpoveď starostu: o výjazdovom rokovaní vlády vieme, preberali sme to na 

predchádzajúcom zastupiteľstve a pripravujeme sa naňho 
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f) Navrhla obecnému zastupiteľstvu a starostovi, aby malo vypracovaný plán práce na každý 

mesiac, aby bolo jasné čo sa kedy prejednáva 

g) Informovala o plánovanej oprave cesty z Veľkropa do Makoviec a aby starosta podnikol 

kroky, ktoré by mohli zabezpečiť, aby sa žiaci z Veľkropa mohli navštevovať ZŠ s MŠ 

v Bukovciach.  

h) Navrhla osloviť p. Sukeľovu - preventistku a organizovať stretnutia so seniormi 

a informovať ich v rámci bezpečnosti o možných podvodoch, a ako sa nenechať oklamať. 

Odpoveď Jaroslav Gojdič: Polícia vykonávala podobnú aktivitu v obci pri doručovaní 

dôchodkov 

Odpoveď Darina Hančáková: na túto tému sa s pani Kocákovou rozprávali, pokúšala sa aj 

kontaktovať p. Sukeľovú, zatiaľ neúspešne. Pokúsime sa p. Sukeľovu kontaktovať, 

preventívna aktivita zameraná na bezpečnosť by bola v obci vítaná.   

i) Odporúča sledovať výzvy na defibrilátory pre obce, ktoré by mali byť pre obce 

povinnosťou.  

Odpoveď starosta: vieme o tejto plánovanej výzve, zatiaľ nie je jasné jej financovanie, 

rieši sa to aj na ZMOSe 

j) Odporúča po obecných akciách dávať zvyšné jedlo chudobným rodinám a viac zapájať 

MRK pri obecných akciách, aby dochádzalo k inklúzii 

k) Odporúča obci, aby robili uvítania detí do života aspoň raz za 2-3 roky.  

l) Odporúča obci zapojiť sa do výziev prostredníctvom ktorých by mohli vytvoriť miesto 

projektového manažéra 

Odpoveď poslankyňa Mgr. Kaščáková: sledujeme výzvy a nevieme o tom, aby bola 

vyhlásená výzva na vytvorenie pracovného miesta projektového manažéra.  

Všetky návrhy pani Kocákovej obecné zastupiteľstvo a starosta zváži pri svojej ďalšej 

činnosti. 

Ďalej Starosta obce informoval, že dostal žiadosť od ZŠ s MŠ v Bukovciach s požiadavkami 

na vybavenie základnej školy. Požiadavky sa týkajú stavebných úprav základnej školy, 

zakúpenia metodických pomôcok, rekonštrukciu a modernizáciu počítačovej miestnosti so 

zakúpením nových počítačov.  

Starosta uviedol čo sa týka stavebných úprav sú zahrnuté v projekte obnovy ZŠ s MŠ 

v Bukovciach. Žiadosti boli podané a očakávame ich schválenie. Čo sa týka počítačovej 

vybavenosti poslanec Michal Herila rokuje o zánovných počítačoch v dobrom stave  pre školu 

so súkromným podnikateľom. Metodickí a didaktické pomôcky budú podľa možnosti a výziev 

zapracovávané do projektov.  

Starosta informoval o cenovej ponuke - výstavbe bytovej jednotky. Projekt pre územné 

povolenie bude stáť 6000-8000, projekt pre stavebné povolenie bude stáť 25000 eur, ale rokuje 

ešte s projekčnou firmou, aby sme na projekt pre stavebné povolenie nemuseli brať úver, ale 

aby ho projekčná firma zaplatila a aby sme si mohli nárokovať na jeho preplatenie cez fond na 

podporu bývania  

Starosta v tomto bode navrhol Odmenu pre kronikára za napísanie kroniky za obdobie 16 rokov, 

ktoré chýbali v kronike. Textová časť bola doplnená formou krátkeho súhrnu, zároveň je táto 

odmena aj za vedenie kroniky v ostatných 3 rokoch. Odmena bola schválená vo výške 540 eur  

Hlasovanie o uznesení č. 12 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  
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ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 12 – SCHVÁLENÉ 

Poslankyňa Mgr. Tatiana Kaščáková požiadala o schválenie zámeru podať žiadosť na kultúrne 

akcie  a schválenie spolufinancovania vo výške 5% na podávané projekty v rámci výzvy 

Kultminor.  Návrh bol jednomyseľne schválený.   

Hlasovanie o uznesení č. 13 
Za: 7,  

Proti: 0,  

Zdržalo sa: 0,  

Nehlasovalo: 0  

ZA: 7 (Mgr. Tatiana Kaščáková, Darina Hančáková, Peter Galajda, Ing. Alexander Palička, Marek 

Bartko, Michal Herila, Bc. Miloš Mačoško) PROTI: 0 ZDRŽALO SA: 0  NEHLASOVALO: 0  

HLASOVANIE č. 12 – SCHVÁLENÉ 

 

Bod č. 12 Návrh na uznesenie 
Starosta obce požiadal predsedu Návrhovej komisie o predloženie návrhu na uznesenie, ktorý bol po 
prečítaní jednohlasne schválený 

 

Bod č. 13 Záver 

 

V tomto bode starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil  

 

Zapísala:    Mgr. Tatiana Kaščáková 

Overovatelia zápisnice:  Hančáková Darina 

    Galajda Peter 


